

REUNIÓ de JUNTA 16 de novembre de 2021 (virtual)

Assistents (13): Georgina Gómez, Meritxell Delgado, Marta Bas, Jessica, Laura Garcia, Enric, Eva Monica, Andreu, Alice, Escarlata, Alasana i Damià Jiménez.

Inici de reunió a les 19:00h per Zoom.

1. Lectura de l'ordre del dia.

- Festes
- Tallers
- Informacions
- Comissions
- Torn obert de paraula

2. Festes

Comentem que s'ha pogut fer part de la festa de la Castanyada sobretot per infantil. Es van poder fer Castanyes i balls. Mica en mica podem recuperar parts de la festa.

De moment no hi ha canvis pel primer trimestre. Comenten si podem fer actes al poble però caldria demanar permís.

Comentem que abans fèiem festa solidària i veiem que no queda temps per preparar res, encara que fos virtual o de recol·lecta. Farem difusió del Gran Recapte del proper cap de setmana.

3. Tallers

Comentem que es van fer dos tallers: Sobre el Bullying, dins activitats de la Taula per la inclusió, i els Tallers familiars de Créixer en família per 6 a 12 anys. Valorem que són bones iniciatives però que no tenen participació. De fet el de créixer per franja de 3 a 6 anys no es podrà fer ja que no arribem al mínim de 10 famílies (eren 6, de tot el poble, i dues que s'apuntaven però que no podien assistir). Al del Bullying van connectar-se 3 famílies del Dofí (que també eren de les 6 dels tallers de créixer en família franja 6a a 12).

4. Informacions

- Consell Escolar: No tenim clar si hi ha candidats però entenem que si ja que si no normalment Pilar ens avisa. Cal renovar 2 persones.
- Autocars i seguretat: Després de la consulta de famílies de P3, es tindrà en compte per properes sortides el millorar els sistemes de seguretat en els autocars (cinturó de 3 punts). Comentem que es va donar resposta de seguida des de l'escola, però que potser no se n'ha fet gaire difusió.
- Taula inclusió: estan pendents de fer una reunió i la Mar ens informarà.
- Enllaç 6è: comentem que ha de sortir un contacte de 6è per comunicar-se amb l'AFA. Andreu ho transmetrà a les famílies, ja que ell porta poc temps a Premià.

5. Comissions

Tornem a dir que la Georgina, en Damià, i les vocals, és el darrer any que estan al càrrec. Que seria important que anés sortint gent, per renovar Junta, que seguirem assistint i ajudant com membres AFA, que les vocals es poden repensar (ara són comunicació, menjador i festes). Festes i menjador (i extraescolars) no han tingut gaire feina últimament però són necessàries. Valorem que cal donar

empenta a Comunicació i surt gent interessada. Enric i Mart en festes, Laura on faci falta, Alice a comunicació. Eva comenta que es pot parlar amb els mestres en cas de tenir dubtes que responen a les demandes i inquietuds que tinguem.

Alice proposa anar pensant millores pel cole, repensar i parlar de l'ús de pantalles, i altres propostes. Comentem al final que hi ha el mail de l'AFA però que la gent no ho sap. Vam fer una carta fa poc per incitar a gent a participar. Decidim que farem difusió del mail i que podem anar repensant el Facebook i el Blog. També valorem que es va fer una enquesta de satisfacció d'on van sorgir propostes i que podria estar bé fer-la més sovint.

6. Torn obert de paraula.

Damià comenta que es podria dir a l'escola que quan plou no s'utilitzin tant les pantalles per pel·lícules o similars. Tothom està molt d'acord i de fet Alice ja havia comentat, per tant ho portarem a reunió amb equip directiu. També demanen per protocol "xuxes". Expliquem que normalment ho diuen a principi curs, però no tothom ho té clar.

Valorem que ha estat reunió molt productiva i que hem vist gent molt interessada en millorar el dia a dia de l'escola.

S'acaba el temps sense poder dir que la propera reunió podria ser Dimarts 14 de Desembre, 19h, si és necessària.

Finalització a les 20:20 h.